
 Protokół Nr LIV/10
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 31 maja 2010 roku

Otwarcie obrad – godz. 1509

Zamknięcie obrad – godz. 1723

Ad. 1
Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 

prawomocne – w sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności radnych oraz lista 

obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanie Radomińską.

Ad. 4
Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  sesji  RM  z  dnia  29  kwietnia  2010  roku  i 

przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem bez odczytywania:

głosowało 13 radnych:     za – 13     przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Ad. 5
Przewodniczący RM – zapytał  czy są uwagi  do dostarczonego radnym porządku 

obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz – wniósł o uzupełnienie porządku obrad o Druk Nr 3, tj. projekt uchwały 

zmieniający uchwałę nr XVIII/87/07 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 grudnia 

2007 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami. Burmistrz wyjaśnił, 

że  zmiana jest  istotna w dwóch  zapisach w § 18 ust.  1  lit.  c  dla  nieruchomości 

przejętych do zasobu gminy w związku z likwidacją zakładów pracy lub ich części na 

bazie, których powstały lokale mieszkalne 85% bonifikaty, pod warunkiem zwrotu na 



rzecz  GZUP  nakładów finansowych  przekraczających  w  ciągu  poprzednich  5  lat 

110,00 zł/m2 oraz w § 20 zasady, o których mowa w ust.1§ 18 ust.1 lit. Burmistrz  

poinformował, że po głębokiej analizie sytuacji oraz po oględzinach budynku została 

dokonana weryfikacja uchwały podjętej  w 2007 roku, która będzie z korzyścią dla 

mieszkańców i dla gminy. Burmistrz poprosił o przyjęcie projektu uchwały. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają inne propozycje do porządku obrad.

Innych propozycji nie było.

O godz. 1517 liczba radnych wynosi 14 osób na obrady sesji przybył radny J. Górski.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z 

uwzględnieniem propozycji zgłoszonej przez Burmistrza: 

głosowało 14 radnych:    za – 14   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Ad. 6

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  złożenie  informacji  o  sytuacji  sanitarno  – 

epidemiologicznej  w  Gminie  Radków  Pana  J.  Redlickiego  przedstawiciela 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kłodzku. 

J.  Redlicki  – przedstawiciel  Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Kłodzku przedstawił aktualny stan bezpieczeństwa sanitarno – epidemiologicznego w 

gminie  Radków,  który  na  terenie  gminy  jest  zadawalający  i  nie  budzi  żadnych 

zastrzeżeń. J. Redlicki zarzucił jedynie brak na terenie gminy szaletów publicznych a 

istniejące nie budzą zastrzeżeń (informacja o sytuacji sanitarno – epidemiologicznej 

w Gminie Radków stanowi załącznik do protokołu).

J. Gorczycki – zapytał, dlaczego w gospodarstwach agroturystycznych wymagane są 

badania  wody  a  wodociągi  takie  badania  posiadają,  które  dużo  kosztują,  skoro 

sytuacja w gminie jest bardzo dobra. 

J. Redlicki – wyjaśnił, że sprawa wody jest bardzo ważna, woda jest podstawowym 

artykułem  spożywczym  i  podstawowym  surowcem  do  spożycia  nie  może  budzić 

żadnych zastrzeżeń, wodociągi odpowiadają do licznika za jakość wody a od licznika 



odpowiada  właściciel.  Pan  Redlicki  poinformował,  że  ma  być  zmiana  w  prawie 

wodnym która jest w toku.

J.  Gorczycki  -  posiada zaświadczenie z GZUP o jakości wody,  radny zapytał  czy 

zostanie ukarany, gdy nie zrobi potrzebnych badań wody.

J. Redlicki – wyjaśnił,  że nie prowadząc działalności na rzecz innych nie zostanie 

ukarany a w przypadku produkcji żywności musi posiadać aktualny wynik badania 

wody.

J.  Gorczycki  – poinformował,  że w swojej  działalności nie prowadzi  wyżywienia a 
wymagane jest zaświadczenie o badaniu wody. 

J. Redlicki- wyjaśnił, że w przypadku prowadzenia działalności agroturystycznej woda 
używana jest nie tylko do przygotowania posiłków może zostać użyta np. do myciu 
zębów.

Ad.7

Przewodniczący RM – poprosił z-ce Burmistrza L. Jagódkę o złożenie informacji o 
przygotowaniach do wypoczynku letniego.

L.  Jagódka  -  z-ca  Burmistrza  –  przedstawiła  informację  o  przygotowaniach  do 
wypoczynku letniego (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.
Nikt z obecnych nie wyraził takiej woli. 

Ad. 8

O godz. 16 05 liczba radnych liczy 15 osób na obrady sesji przybył radny A. Kukurba.

Burmistrz – złożył  sprawozdanie ze swoich prac międzysesyjnych za okres od 30 
kwietnia  2010  roku  do  28  maja  2010  roku  (sprawozdanie  stanowi  załącznik  do 
protokołu).

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.
Nikt nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania.

O godz. 16 42 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.

O godz. 16 54 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.



Ad. 9

Druk NR 1 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2010 
rok

Przewodniczący RM – poprosił  Skarbnika Gminy o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

Skarbnik Gminy – poprosiła o przyjęcie projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
do uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:  za – 15     przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Kłodzkiemu na 
zadanie  „Remont  drogi  powiatowej  nr  3336D  Ścinawka  Górna  –Ścinawka 
Średnia wraz z przebudową skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 387”. 

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  uchwała  otworzy  procedurę,  jeżeli  powiat  zmieni  zasady 
porozumienia na nakłady 550 tys. zł. na drogi powiatowe na terenie gminy Radków to 
gmina nie będzie realizować tego zadania. 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:    za – 15      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 zmieniający uchwałę nr XVIII/87/07 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 29 grudnia 2007 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 
Burmistrz – odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

A. Kukurba – zapytał czy zmiany w uchwale dotyczą budynku na ul. Grunwaldzkiej  
59, czy wielu budynków na terenie gminy Radków.

Burmistrz – wyjaśnił,  że dotyczy to nieruchomości przejętych do zasobu gminy w 
związku z likwidacją zakładów pracy lub ich części na bazie, których powstały lokale 
mieszkalne  niezależnie  od  roku  wybudowania  z  bonifikatą  85%  pod  warunkiem 
zwrotu na rzecz GZUP nakładów finansowych przekraczających w ciągu poprzednich 
5 lat 110,00zł/m2. Może to dotyczyć również takich budynków, które znajdują się na 
terenie gminy.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 1.

Ad. 10
Nie było.

Ad. 11
Nie wpłynęła.

Ad. 12
 
O godz. 1705  w obradach sesji uczestniczy 14 radnych – z obrad sesji zwolniła się 
radna A. Rakowska.

A.  Kukurba  -  poinformował,  że  studenci  Uniwersytetu  Wrocławskiego  Koła 
Naukowego  Antropologów,  Chemików,  Mikrobiologów  na  terenie  gminy  mogą 
przeprowadzić w miesiącu wrześniu wykłady,  pokazy dla szkół  i  mieszkańców na 
tematy  związane  z  biologią  człowieka,  zdrowego  żywienia,  ewolucji,  biologii  i 
psychologii ewolucyjnej za zwrot kosztów dojazdu i gratyfikację - umowę zlecenie dla 
wykładowców. 

Burmistrz  -  poprosił  radnego  o  skontaktowanie  się  z  pracownikiem  UMiG  Panią 
Bartoszewicz w Referacie Oświaty, Kultury i Sportu.

J. Gorczycki – zapytał gdzie uzyska ekspertyzę o zawartości uranu w kamieniu. 

Burmistrz – poinformował, że ekspertyzę można otrzymać w UmiG. 

A. Kukurba – radny obawia się, że Burmistrz przeniesie Radków do Tłumaczowa. 
Uważa,  że  Radny  J.  Gorczyczki  ma  wielki  priorytet  u  Burmistrza,  bo  wszystko 
robione jest dla Tłumaczowa. 



Burmistrz – nie zamierza przenieść stolicy do Tłumaczowa.

J. Gorczycki – uważa, że radny A. Kukurba jest w błędzie.

J.  Butrym – mieszkanka Radkowa – przedstawiła problemy związane z wykupem 
lokalu  mieszkalnego,  zapytała,  kiedy  będzie  mogła  wykupić  mieszkanie  przy  ul. 
Rynek.

Burmistrz – po zbadaniu sprawy Burmistrz odpowie na piśmie.

S.  Butrym  –  mieszkaniec  Radkowa  –  przedstawił  problemy  dotyczące  wykupu 
mieszkania z jakimi spotkał się w gminie.   

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  nie  zawsze  dysponuje  czasem,  aby  przyjmować 
interesentów, ale nie zdarzyło się, aby Burmistrz kogoś nie przyjął. Burmistrz często 
wyjeżdża  poza  teren  gminy,  aby  pozyskiwać  środki  dla  gminy.  Burmistrz  został 
zaatakowany przez Pana Butryma i  może odniósł  się niegrzecznie,  ale Burmistrz 
przeprosił i poprosił do siebie na rozmowę. 

Ad. 13

Przewodniczący RM zamknął LIV sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

 Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej
Lucyna Połowczuk   w Radkowie

Marian Gancarski
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